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 § 1. Mötets öppnande 

Mötet öppnades av ordföranden Gunilla Ekeroth. 

 

§ 2. Föredragningslista 

Den föreslagna föredragningslistan godkändes. 

 

§ 3. Protokoll 

Protokoll från föregående styrelsemöte godkändes.  

 

§ 4. Information från Distriktsstyrelsens sammanträde i Mariestad 

 

-Gunilla Ekeroth och Ewa Colliander rapporterade från distriktsstyrelsens 

sammanträde den 19 mars där de bland annat mötte kommunens 

Förvaltningschef för äldre-och omsorgsförvaltningen Annelie Åberg som 

berättade om sitt område.  

Distriktsstyrelsen fick också en rapport om hur SPF i Mariestad arbetar och att 

vår förening har en bred varierad verksamhet som gör att vi får nya medlemmar.  

 



 
 
 
 
 

 

 

§ 5. Ekonomi 

 Ann-Brith Gustafson rapporterade att föreningens ekonomi är god. 

 

§ 6.  Rapporter 

 -Ewa Colliander rapporterade att planeringen för Seniormässan, den 4 

september, har börjat. Det är ett stort intresse från utställare redan nu. Styrelsens 

representanter är Ewa Colliander och Hans-Bertil Fransson.  

-Hans-Bertil Fransson rapporterade att distriktsmästerskapet i golf går av stapeln 

i Mariestad, kontaktperson för mästerskapet är Arne Eklöf. 

-Hans-Bertil Fransson rapporterade från distriktets äldregrupp som har beslutat 

att man ska gå ut till föreningar och kommuner och efterfråga vilka insatser som 

görs för att motverka ofrivillig ensamhet. 

  -John Gunnar Nilsson rapporterade att ett hemligt studiebesök presenteras på 

nästkommande månadsmöte. 

 

§ 7. KPR 

-Ewa Colliander tar på nästa AU bland annat upp frågan om hur en eventuell 

evakuering av äldreboende går till, hur många äldreboenden har sprinklersystem 

och hur är det med kommunens hemtjänst när det gäller minutplanering. 

  

§ 8. Medlemsfrågor 

Föreningen består idag av 818 medlemmar.  

Införandet av det nya medlemsregistret sker under april månad. Registret är 

stängt mellan den 8 och15 april. 

 

§ 9. Nya logotyper 

-Gunilla Ekeroth rapporterade att förbundet har beslutat att vi har fått en ny 

logotype som numera inkluderar namnet Mariestad. 

 

§ 10. Hemsidan-sociala medier 

Ann-Brith Gustafsson och Ewa Colliander rapporterade att allt fler medlemmar 

använder föreningens hemsida och app. 

 

§ 11. Tydliggörande av arbetsuppgifter inom styrelsen-Hur går vi vidare 

-Göran Bjursten har utsetts att leda arbetet med att klargöra vilka roller man har 

som enskild styrelseledamot. Göran har börjat arbetet med att skriva en lathund 

som en start. Nästa steg blir att styrelsen träffas och fortsätter arbetet. Datum är 

satt till den 16 april. 



 
 
 
 
 

 

 § 12.  Verksamhetsplan 2024 – krävs några åtgärder 

 Styrelsen avser att inför år 2025 revidera den nuvarande verksamhetsplanen. 

 

§ 13.              Inkommen post 

                      Distriktets utbildningar:  

                      -Hur utvecklar vi får förening. 

                      -Att arbeta i vår förening. 

 

§ 14. Övriga frågor 

-SPF i Mariestad har vunnit tävlingen om vem som har värvat mest nya 

medlemmar. Vinsten, 35 trisslotter, skrapas av styrelsen, eventuella vinster ska 

tillfalla föreningen 

-Gränsen för seniorkortet sänka från 75 till 70 år. 

-Folkhälsoveckan pågår under vecka 21. 

-Mariestads kommun arbetar om sin hemsida. Ewa Colliander och Hans-Bertil 

Fransson fick under ett möte en presentation och möjlighet att testa den nya 

hemsidan. 

 

§ 15. Nästa möte 

 Måndagen den 29 april. Ann-Brith Gustafsson ansvarar för kaffet. 

  

§ 16. Avslutning 

Gunilla Ekeroth avslutade mötet och tackade John Gunnar Nilsson för kaffe och 

gott kaffebröd. 

 

 Vid protokollet  Justeras 

  

 

 

 

 

 Birgitta Ribbstedt  Gunilla Ekeroth  

 Sekreterare   Ordförande 


